
Амир Фазлић 

Незадовољан због недобијања одговора на питање постављено на 42. сједници 

Представничког дома, одржаној 14. фебруара 2013. године, поновио питања владама 

кантона у Федерацији БиХ (осим Влади Средњобосанског кантона и Влади Посавског 

кантона) - “Колики је буџетски дефицит кантона појединачно, закључно са 31. 12. 2012. 

године?” 

 
 


